

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

VRC Newsletter

8th Oct 2016

General Manager's Message

Dear Members

As the humidity and temperatures drop slightly BBQs will become popular with members, so please book ahead to ensure a space and avoid disappointment. Members are reminded to please check out our website for Farmers kitchen, specialist meats, sausages and BBQ packs delivered fresh to the club of your choice.

Do not forget one of the biggest member events of the year, all members are invited to the Annual 167th Anniversary Cocktail Reception at Deepwater on **Friday 21st October** – see the invitation attached and on the Notice Boards.

Breakfast Menu trial at Deepwater Bay The club is working with the professional group Castelo Concepts who run a number of restaurants to improve the food and beverage offerings at the clubhouses. From Tuesday October 11th – Sunday 16th October (inclusive) a trial breakfast menu and lunch burger will be on offer at Deepwater Bay. So we ask members come and to please try the wholesome breakfast items on offer. The trial menu will include – scrambled eggs topped with Salmon/bacon, banana bread, assorted muffins, croissants toasted sandwiches, fresh fruits with honey yogurts and many more items. There will also be a Wagu burger for lunchtimes. Further food and beverage improvements are dependent on success of this trail, and any feedback relating to the menu and the quality of the offerings is always welcome.

Come and join instructor Caroline Halbroth for a complimentary trial yoga class on **Thursday 20th October** at Emerald Bay Club at 9am. Caroline teaches a Hatha style of yoga with her own variations. This is a perfect style of yoga to relieve the stresses and strains of Hong Kong life.

Deepwater Bay works – I would like to inform members that there will be some works to our wall and slope at the front of the club. This like our boundary works is a government requirement and will go on throughout the winter months. A number of works will be carried out and the front wall will be partitioned off. There will also be some machinery in use during this time. We will try to keep the disruptions to a minimum during this time.

VRC Website – We have upgraded the website and are continuing to work on the site uploading more information, pictures with a fresh approach. We ask members to visit the site and give feedback, there is a members section that requires a password and that is **VRCMEMBER2016**.

Clear out at Deepwater Bay. A couple of months ago we asked you to remove personal items in the Deepwater Bay Boat House. We will be having a clear out and all items not labelled will be removed on 17th October – either sent to charity or put in the bin! May I remind you that there are lockers available for hire ONLY \$50 per quarter! Please contact DWB staff if you'd like to hire a locker.

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

VRC Newsletter

8th Oct 2016

EVENTS AT THE CLUBS

Unfortunately, the charity sailing race in conjunction with the Hebe Haven Yacht Club and Cruisers Owners Association, in aid of the Children's Cancer Foundation has had to be postponed owing to Tropical Storm AERE. The new date will hopefully be **19th and 20th November**. Confirmation will be announced in the November Newsletter.

On 14th October Emerald bay will show the Steve Mc Queen film "The Sand Pebbles" that was actually filmed at Emerald Bay in 1966 and also stars Richard Attenborough and Candice Bergen. The film gained commercial success with its general release. It was nominated for 8 [Academy Awards](#) and 8 [Golden Globe Awards](#), with Attenborough winning the Golden Globe for [Best Supporting Actor](#). See the flyer on the Notice Boards and attached.

Deadline on 24th October to submit your photos. Send your favourite photos of the VRC Emerald Bay or Deepwater Bay and the best 12 voted by the GC will be included in the 2017 VRC Calendar which will be on sale in November and December. Deadline is 24th October so that we can include photos from the VRC Cocktail reception on 21st October.

On 10th November Red Paddle, Ovolo Hotels, and HKSUPBA together with VRC will host the inaugural 4-person SUP board race around Deep Water Bay. Enter a team of 4 people (at least one female) to compete. Further details attached and on the Notice Boards.

On **December 5th**, "The Medusa File", an exciting thriller written by one of the VRC members will be launched at Emerald Bay from **5:30 pm** onwards. Please come along to support **James R. Stevenson** and buy a signed copy of his first book. Again, please see the flyer attached for further details or the Clubs' Notice Boards.

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB

EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND



VRC Newsletter

8th Oct 2016

總經理信息

各位會員

隨着天氣溫度和空氣濕度稍為下降，相信各會員將十分雀躍於舉辦及參與燒烤活動。請各位謹記盡早預約，以免錯失美好的時刻。會員不妨到本會網頁上參閱一下 Farmers Kitchen 的菜單，經 Farmers Kitchen 訂購的特色肉類、香腸和燒烤包將會新鮮送到本會。

除此之外，別忘了我們一年一度的大型活動。我們誠邀所有會員一同參加 10 月 21 日星期五於深水灣會址舉行的第 167 屆週年會員雞尾酒會，詳情請參閱附上的邀請函和會所的告示板。

深水灣會址試驗早餐菜單 本會有幸與旗下經營多間餐廳的專業集團 Castelo Concepts 合作，旨在改善會所內提供的餐飲服務。由 10 月 11 日星期二至 10 月 17 日星期一期間，深水灣會址將會提供試驗早餐菜單和午餐漢堡，我們誠邀各位會員來品嚐這些健康早餐。試驗菜單包括配以三文魚/煙肉的炒蛋、香蕉麵包、各款鬆餅、牛角包三文治、新鮮水果配乳酪及更多其他選擇。午餐時段更會供應和牛漢堡。我們會根據這次試驗結果進一步改善餐飲服務，歡迎大家隨時就菜單和食物質素提出意見。

一起加入 Caroline Halbroth 導師 在 10 月 21 日星期四上午 9 時在翡翠灣會址將舉行的瑜珈班，是 Caroline 教授加入她自創完素的哈達瑜珈。這種瑜珈對舒緩香港生活壓力和緊張非常有效。

深水灣會址工程 我想在此通知各位會員，深水灣會址的外圍牆壁和斜坡將有工程進行。正如邊界的工程一樣，這些工程都是按政府要求進行的，相信會持續整個冬天。數項工程進行期間，前面的圍牆會被隔開，也會有機械操作。我們會盡量把干擾減至最低。

域多利遊樂會網頁 我們已把網頁升級，並會繼續把更多資料和照片上載，給大家更多新鮮感。我們誠邀會員瀏覽網頁和給予意見，網頁內設有會員專區，登入時需輸入密碼 VRCMEMBER2016。

清理深水灣會址 幾個月前，我們曾要求各會員移走放置在深水灣會址船屋的私人物品。我們將於 10 月 17 日進行清理，所有沒有標示的物品將會被移走，送往慈善機構或棄置！提提大家，會所內設有儲物櫃供會員使用，每季租金只需 50 元！如欲租用儲物櫃，請聯絡深水灣會址職員。

會所活動

由於熱帶氣旋艾利襲港，原定於 10 月 9 日與白沙灣遊艇會和香港遊艇會合辦，旨在為兒童癌病基金籌款的慈善划艇比賽，將會延期到 11 月 19 和 20 日，更多比賽詳情會於 11 月的會員通訊內公佈。

10 月 14 日 翡翠灣會址將會放映由史提夫麥昆主演的電影《聖保羅炮艇》。這齣電影於 1966 年在翡翠灣取景拍攝，演員更包括李察·艾登堡祿和甘蒂絲·褒瑾。當年電影上演時非常賣座，並榮獲 8 項奧斯卡金像獎提名和 8 項金球獎提名，李察·艾登堡祿更憑本片榮獲金球獎最佳男配角。詳情請參閱告示板上的單張。

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

VRC Newsletter

8th Oct 2016

10月24日截止遞交照片 把你最喜歡的域多利遊樂會翡翠灣或深水灣會址的照片遞交給我們，委員會將挑選出12幅最佳照片用於域多利遊樂會2017年月曆。月曆將於本年度11月至12月限量發售。截止遞交照片的日期為10月24日，當然，10月21日雞尾酒會的照片也可以包括在內。

11月10日 Red Paddle、Ovolo Hotels、HKSUPBA 和域多利遊樂會將於深水灣合辦首屆四人直立板賽事。賽事為四人一組(包括至少一名女選手)。詳情請參閱告示板。

11月25日 驚悚故事“The Medusa File” 是域多利遊樂會一位會員的作品，新書發佈會將於晚上6時在翡翠灣會址舉行。誠意邀請各位前來支持 James R. Stevenson，並購買他親筆簽名的新書。詳情請參閱告示板上的單張。

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk